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Västkustens Båtförbund 
VBF – ett förbund i Svenska Båtunionen SBU 

 
 

 
Protokoll nr 4 - 2024 
 
Art:    Styrelsemöte i Västkustens Båtförbund 
Datum:    15:e mars, 2024 
Plats:  Sjöräddningshuset, Långedrag 
 
Närvarande:   Frånvarande: 
Jonas Turitz, ordförande   Conny Olsson 
Leif-Göran Lundstedt    Folke Skredsvik 
Krister Storm   Lasse Carlsson 
Birgitta Jacobsson  
Bosse Wernlundh    
Stellan Dahlberg    
Jan Granaas 
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande önskade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
  
§ 2 Fastställande av dagordningen. 

Utsänt förslag till dagordning godkändes. 
 
§ 3 Val av justerare 

Birgitta valdes att justera protokollet. 
 
§ 4 Föregående mötesprotokoll 
 Genomgång av föregående protokoll (Nr 3), protokollet godkändes och lades till 

handlingarna. 
 
§ 5 Ekonomi 
 

Våra ekonomiska händelser under februari är påtagliga men helt enligt plan. 
 
Totala intäkter under februari är: 32.655 kr 

 
Upplupna kostnader under februari är: 50.518 kr 
- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr 
- Reseräkningar = 2.523 kr  
- Facio = 1.500 kr 
- Årshyra Långedrag 2024  = 12.000 kr 
- VBF Årsstämma på Båtmässan = 34.425 kr (lokal 7.260 kr, mat/förfriskning 27.540 
kr) 
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Vårt resultat 2024-02-29 åtd är: - 28.028 kr 
 

Kassa och Bank 2024-02-29 är totalt: 468.373 kr 
- Swedbank =  35.244 kr 
- Marginalen = 433.129 kr 

 
Förväntade intäkter för kommande period: 1.939.920 kr 
- Medlemsavgifter VBF/SBU, bet dag 2024-03-29, 1.889.380 
- Medlemsavgift Halmstads SS = 50.540 kr (563st medlemmar) 

 
Förväntade kostnader för kommande period: 
- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr 
- Facio redovisningskostnader, = 750 kr 
- Kanske några reseräkningar = 3.000 kr 
- Bidde, serviceavtal Q2-24 = 3.188 kr 

 
Övrigt: 
- Båtklubbarna har justerat ned sina medlemstal med totalt 594st medlemmar och detta 
innebär att vårt medlemstal numera är 18.464st och detta i sin tur ger att vårt röstetal 
vid BR är 20st röster. 
Båtklubbarna hänvisar till "Pandemirusningen" som är bortblåst nu samt allmän 
sparsamhet. Vissa klubbar har lediga båtplatser! Stormar med översvämning i januari 
och speciellt i februari har gått hårt åt många bryggor. Båtklubbarnas ekonomi är 
ansträngd. 
 
Nordwest Yacht Club har ansökt om medlemskap, ansökan är riktigt och korrekt, 
beslut att bevilja medlemskap. 

 
§ 6 Medlemsvård och medlemsrekrytering 
 Alla är i gång och har fått en positive mottagande. 
 Genomgång av presentation för nya båtklubbar och introduktioner. 
  
§ 7 SBU Organisationsöversyn 
 Jonas informerade om organisationsgruppens arbete. 
  
§ 8 Miljö 
 Stellan informerade om möte med medlemmar, bland annat Krossholmen och 

Halmstad. 
 Diskussion om vi kan ta betalt för XRF mätning, Stellan får i uppdrag att titta på en 

prissättning för tjänsten då detta ligger utanför det som anses rimligt för det ideella 
uppdraget till nästa möte. 

  
§ 9 VBF Prova på Dag 
 Information om aktiviteten samt förfrågan om arrangörskap har skickats till samtliga 

klubbar i Göteborgs området och tyvärr har vi inte fått något svar.  Sandö Hamn har 
visat sitt intresse men innan vi fattar beslut om arrangörsklubb nu.  Vi skickar en 
påminnelse och fattar beslut på nästa möte. 
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§ 10 Eriksbergs Boatshow 
 Bosse informerade om att Eriksbergs Boatshow 2024 är flyttad till våren 2025. 
 Vidare informerade Bosse om Allt för Sjön i Stockholm, Stockholmsmässan ger ett 

mycket mer professionellt intryck än Båtmässan i Göteborg. 
 Bosse informerade om Båtlivets Unga Hjältar.   
 Överlag kan man säga att många av Europas båtmässor ser vikande besökssiffror. 
 Redaktionskommittén för tidningen Båtliv har bestämt att Årets Båtklubb skall 

framgent delas ut lokalt hos vinnande klubb. 
 
§ 11 Kommunikationsstrategi 
 Jonas presenterade sina tankar om en kommunikationsstrategi och problemen som vi 

har att nå ut till våra klubbar och klubbmedlemmen.   
Jan berättade om sina tankar om sociala medier. 
Stellan vill öka mängden miljöinformation som vi tillhandahåller. 

 
§ 12 Rapporter och övrigt 
 Birgitta informerade att Sjösäkerhetskursen hålls på den 16:e mars, kursen är 

fulltecknad. 
 Krister berättade att Säkerhetskommittén har publicerat sina rekommendationer för el 

båtar och båtar konverterade till el. 
 Diskussion om vårt styrelseprotokoll skall finans på vår hemsida, beslut att lägga ut 

våra protokoll. 
 
§13 Nästa möte 
 Tisdag 9:e april, 11-17, Långedrag eller digitalt. 
 Tisdag 7:e maj, 11-15, Långedrag eller digitalt. 
  
§14 Avslutning 
 Ordföranden tackade alla för ett bra möte och förklarade mötet avslutat.    
 
 
 
Göteborg 2024-03-15                              
 
Jonas Turitz  Birgitta Jacobsson 
Jonas Turitz   Birgitta Jacobsson 
Ordförande   Justerare 


